
112034

To: IEEE @minvws.!;INE)EXE @ minvws.nil; INERECNNL
[5.122
From: )
Sent: Mon 3/16/2020 9:30:55 PM

Subject: vragen van Statia

Received: Mon 3/16/2020 9:30:56 PM

Hoi,

Hier net een vergadering gehad met alle huisartsen,EEE BE 5.1.2e en

De onrust is groot, sommigen slapen er echt slecht door, vooral wat betreft de capaciteit van IC bedden.

Vragen:

1. waarom kan er op St Maarten (of elders voor het gehele Koninkrijk) geen militair veldhospitaal worden neergezet? Met

apparatuur en bemensing?

2. Ze zijn het eens met Saba om de IC en beademing te concentreren op SXM. Ze hebben hier nog 2 beademingsapparaten
liggen, die ze ooit uit de ambulances hebben gehaald. Hier kan niemand ze bedienen, net als op Saba. Maar ze kunnen

ze wel naar SMMC sturen? En dat er naar ST Maarten een extra intensivist wordt gestuurd? Zij vinden de mogelijke 2

andere extra ventilators die mogelijk gestuurd worden verre van genoeg. En als St Maarten dat verzoek nog heeft

ingediend, kunnen zij dat dan niet (cok) doen?

3. In geval van een Covid verdachte: mag de helikopter dan bij het ziekenhuis landen?? Minder contact momenten.

4. In geval een Covid verdachte verder weg gevlogen moet worden, is er dan beademing en bescherming aan boord?

5. Is het niet beter om een air ambulance op Statia te zetten?

6. Is er ook een plan C? Tijdens Irma vonden er ook vluchten plaats naar St Kitts. En anders de Caymann Islands of...?

7. Voor het geval dat: is er in NL een triage protocol? Bv boven/onder de 80 etc. Omdat iedereen iedereen kent zouden ze

graag zo objectief mogelijke afweging maken. Hebben ze niet.

8. Extra materiaal: hebben ze hard nodig, nu nog voor 2 of 3 dagen. Wanneer komt het en wat komt er?

9. Zijn er gebruiksaanwijzingen voor het hergebruiken van beschermend materiaal, bv jassen wassen op 60 graden

10. Kunnen er nog meer surgical masks mee? Vooral als de kwetsbare patiénten die zelf mee moeten nemen, IIEEEZNIN
5.1.2a

Ze hebben inmiddels contact met de helikopterpiloten en gaan deze betrekken bij de training.

Verder kreeg ik vanmorgen geen vergaderverzoek. Wanneer spreken wij elkaar weer? Ik kreeg wel een uitnodiging voor de VC

vanmorgen met de ziekenhuizen, die kreeg ik net ook voor a.s. woensdag om 9.00, maar mij is niet duidelijk of ik daar ne

wel/niet geacht wordt aan te sluiten.

Ik laat het aan jullie over of deze mail ook naar Bonaire of het andere team doorgezet moet worden, we moeten elkaar ook niet

overladen met mails.

Het verslag dat net stuurde moet ik nog lezen. Maar zit daar ook geen relevante informatie in voor Saba en Statia? Die

kregen de mail niet.

Groet


